1. ACCESS TO THE INTERNAL COMPONENTS

In order to reach mechanical and electronic internal components of the apparatus, proceed as follows:

- a) Disconnect the power cord of the unit.
- b) Disconnect the flat cable from the Programmer unit.
- c) Lift up manually the manifold to the top position.
- d) Stick out the instrument base for a half from the support plane and unscrew the two fastening screws of the cover (Ta v.A- items 5 and 8),located on the external side of the base plane. Unscrew also

the two screws on the upper side of the rear panel (Tav.A - item s 6 and 7) and thescrew that holds the L shaped piece located under the manifold (TAV A item 9) and remove it.

- e) Rise the covering case and remove the ground wire and plac e the cover on his back side behind the washer.
- f)On mounting back the cover pay attention that the program mer flat cable will be in the basket between the two boards.

1. 進入內部元件

為了完成設備的機械和電子內部組件,請按以下步驟進行操作:

- a)中斷設備的電源線。
- b) 從編程器中斷扁平電纜。
- c) 將歧管手動提起到頂部位置。
- d)將儀器底座從支撐平面上伸出一半,然後旋下位於底座外側的蓋子(Tav.A-5 和 8)的兩個固定螺絲。 再旋下後面板上方的兩個螺絲(Tav.A 6 和 7 項)和歧管下方 L 形板件(TAV A 9)的螺絲,並將其拆下。
- e) 抬起覆蓋罩並拆除接地線之後將蓋子放置在墊圈後面。
- f) 安裝背蓋後,請留意編程器扁平電線將位於兩個電路板之間的籃子中。